
Form 1: Students & Guardian Information & Declaration

Part 1: Student Information

Part 2: Guardian Information

Please complete the following in its entirety:

First Guardian (Mandatory)

Adults who are not listed as an emergency contact or authorized pickup will not be allowed to pick-up a student.

Any changes made to your child’s release must be submitted to the teacher & Abu Dhabi Department of 
Education and Knowledge (ADEK) in writing. 

Please indicate one:

Make Emergency contact

Make Primary contact

My child will be picked up

Declaration: I hereby declare that the details 
furnished above are true and correct to the best of 
my knowledge and belief and I undertake to 
inform you of any changes therein, immediately.

Make Emergency contact

My child will walk home

+ Add Guardian 

Student Release Information:

*Fields in black will be automatically filled, if not, the user should fill it
*Fields in green are updatable 

Full Name:

Full Name:

Emirates ID Number*:

Emirates ID Number

Mobile phone:

Other Phone:

Gender (circle)*:

Date of birth:

School Name:

Address:

School Location:

Email address:

School Grade Currently:

@2019 The Department of Education & Knowledge.           Privace Statement            Site Map

About ADEK

Lorem ipsum dolor sit amet, consectetur adipiscing elit. Quisque finibus nibh quis turpis consequat faucibus. Cras eget sem 
consectetur, convallis libero in, dignissim nulla. In at dui sit amet dui bibendum lobortis nec ac metus. Donec consequat condimentum 
purus ac consequat. Etiam fringilla non felis vel finibus. Morbi dictum erat metus, et luctus enim accumsan at. Sed nec posuere lectus, 
non hendrerit ipsum. Mauris eu leo accumsan, tempus ligula eu, tincidunt ligula. Maecenas tempor ipsum id diam lobortis tempus. Cras 
erat massa, tempus a gravida eu, placerat ut odio. Nunc accumsan odio nec quam rutrum, at lobortis urna venenatis. Lorem ipsum 
dolor sit amet, consectetur adipiscing elit. Quisque finibus nibh quis turpis consequat faucibus. Cras eget sem consectetur, convallis 
libero in, dignissim nulla. In at dui sit amet dui bibendum lobortis nec ac metus. Donec consequat condimentum purus ac consequat. 
Etiam fringilla non felis vel finibus. Morbi dictum erat metus, et luctus enim accumsan at. Sed nec posuere lectus, non hendrerit ipsum. 
Mauris eu leo accumsan, tempus ligula eu, tincidunt ligula. Maecenas tempor ipsum id diam lobortis tempus. Cras erat massa, tempus 
a gravida eu, placerat ut odio. Nunc accumsan odio nec 

Contact us

+971 2 615 0000

as shown in passport

as shown in passport

Male

Day Month Year

Female

Name

Parent/Guardian Name

Relationship to Child

Parent/Guardian Signature:

Phone Number

Register



Child 1Form 2: Medical History and Consent

Consent Form for Medical Issues

Medical History

Student’s Full Name:

Emirates ID Number*:

as shown in passport

In the unlikely event that a student has a medical dilemma or emergency during the program, Rize Enrichment Programs staff 
request permission to administer any and all necessary medical aid including transport to nearest medical facility.

Please indicate below if your child suffers from, or has suffered from, any of the following:

Asthma Hearing Ailments

Epilepsy Eczema/Psoriasis

Chicken Pox Heart Disorders

Measles Diabetes

Physical Disability Visual Impairment

I agree to my child receiving medical treatment and examination as required.
In the event of an accident or other medical emergency in which I cannot be contacted in a timely manner, I authorize Rize 
Enrichment Programs staff to take appropriate medical action to ensure the health and well-being of my child. 
I agree to disclose, to the best of my knowledge, my son or daughter’s complete medical history in the sections that follow. 
I also agree to provide comprehensive documentation of my son or daughter’s vaccination history when submitting this 
consent form. 
I agree that Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK) shall not be liable for any resulting legal 
compensation, in the event that I fail to provide correct or incomplete information about the Participant's status or non-
compliance with the Terms and Conditions of Rize Enrichment Programs, and I agree in this case that Abu Dhabi 
Department of Education and Knowledge (ADEK) has the right to cancel or remove participants from the program.

By signing below, I agree to the following:

I confirm all above information

I confirm all above information

Medical History/ 
Past & Present

Any psychological, behavioral, or learning disability:

If you have indicated that your child has any of the above, please provide more details, including any medications he or she 
has been prescribed: 

Does your child have any known allergies? If so, please describe:

Has your child ever had an infectious disease (e.g. hepatitis)? If so, when?

Has your child ever undergone a surgical procedure? If so, please give details:

In the event of a medical emergency related to any pre-existing conditions your child may have, please provide any 
necessary details for Rize Enrichment Programs staff in order to best treat your child. 

Is there anything ADEK should know regarding your child’s health that is not mentioned on this form? If so, please describe:

I, and on behalf of my family and minors, appreciate and fully accept the risks associated with visiting various locations and 
participating in activities and hereby:

Please note that in signing this form you are agreeing to the terms and conditions of entry and participation; failure to sign 
will deny participation in any of the available activities.

Release Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK), its officers, employees and contractors from any 
and all liability, claims, or causes of action that I have, or may have, against it including, without limitation, those in 
respect of loss or damage to property, or in respect of personal injury or death.

And

Indemnify Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK) against any and all costs, losses, expense or 
damage, including without limitation, claims by any person for loss or damage to property or in respect of personal 
injury or death arising from, in connection with or relating to my attending any of the activity locations, participating in 
activities, and (where applicable the attendance of minors (under the age of 18 years))

Others:

Medical History/ 
Past & PresentYes YesNo NoIf “Yes” please provide details If “Yes” please provide details

STUDENT’S FULL NAME & SIGNATURE

DATE:

Register
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Child 1Form 3: Image & Media Appearances Use

Student’s Full Name:

Emirates ID Number*:

as shown in passport

During your child’s time in Rize Enrichment Programs, staff may wish to take photographs and/or video 
footage of activities that involve your child. These images may be used in press releases, videos, and news 
announcements, brochures or other printed publications that Abu Dhabi Department of Education and 
Knowledge (ADEK), may produce, ADEK’s website and social media profiles, or in any platform that ADEK will 
deem necessary, appropriate, and beneficial for advertising the program. Photography or filming will only 
take place with the permission of ADEK and will involve appropriate supervision. 

ADEK requests your permission to photograph or record your child for promotional purposes. If you do not 
wish to have your child photographed or recorded, please sign the appropriate lines below. Please note that 
this may result in your child not being able to be able to participate in some program events.

Conditions of use:

1. This form is valid for the period of time your child is enrolled in the Rize Enrichment Programs.

2. ADEK may use personal details or names of any student in group photos on marketing collateral or social 
    media. 

3. ADEK may decide to profile individual students, at which time their names will be published, either in 
    marketing collateral or social media. ADEK will only publish this information with prior approval from the 
    student and his or her legal guardians. 

4. ADEK will not use potentially embarrassing or distressing images, and images will not be associated with 
    distressing or sensitive issues. 

5. ADEK will only use images of students who are suitably dressed. 

Agree Don’t agree
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رملأا يلو حيرصتو بلاطلا تانايب :1 ةرامتسلاا

رملأا يلو حيرصتو بلاطلا تانايب :1 ةرامتسلاا

رملأا يلو تانايب :2 ءزجلا

لماكلاب يلاتلا لودجلا ةئبعت ىجري

)يمازلإ( لولأا رملأا يلو

بلاط يأ ملاتساب مهل حمسي نل ،ليصوتلاب نيلوخمك وأ ،ئراوطلا تلااح يف لاصتا ةهجك نيجردملا ريغ نوغلابلا صاخشلأا

.ةًباتك يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئادو ملعملل بلاطلا ليصوت تاءارجإ صوصخب اهؤارجإ متي تلايدعت يأ لاسرإ يغبني

نيرايخلا دحأ ىلإ ةراشلإا ىجريُ

ئراوطلا لاح يف لاصتلاا تانايب

لودجلا تحت فضأ

بلاطلا ليصوت ام صخش ىلوتيس

 ةيقيقح هلاعأ ةحضوملا تانايبلا نأ دكؤأ :رارقإ

 مكغلابإب دهعتأو ،يداقتعاو يتفرعم بسح ةحيحصو

روفلا ىلع ،اهيلع أرطت تارييغت يأ نع

ةيداعلا تلااحلا يف لاصتلاا تانايب

تيبلا ىلإ اًريس بلاطلا دوعيس

) ةقباسلا تامولعملا يف دراو وه امك ( رملأا يلو فضأ +

بلاطلا ليصوت تانايب

اهيف تامولعملا رفاوت مدع لاح يف تاناخلا ءلم ىجري  .ايًئاقلت دوسلأا نوللاب لودجلا يف تاناخلا ةئبعت متيس *

ثيدحتلل ةلباق رضخلأا نوللاب تاناخلا *

:لماكلا مسلاا

لماكلا مسلاا

:ةينطولا ةيوهلا مقر

ةينطولا ةيوهلا مقر

:كرحتملا فتاهلا مقر

:رخآ فتاه مقر

:سنجلا

:دلايملا خيرات

:ةسردملا مسا

:ناونعلا

:ةسردملا ناونع

:ينورتكللإا ديربلا

:ةسردملا يف يلاحلا فصلا
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رفسلا زاوج بسحب

رفسلا زاوج بسحب

ركذ

ةنسرهشموي

ىثنأ

رملأا يلو /دلاولا مسا

فتاهلا مقر بلاطلاب ةبارقلا ةلص مسلاا

رملأا يلو /دلاولا عيقوت

ليجست



Child 1 رملأا يلو حيرصتو بلاطلا تانايب :2 ةرامتسلاا

ةيبطلا اياضقلاب ةقلعتملا ةقفاوملا ةرامتسا

يبطلا خيراتلا

بلاطلل لماكلا مسلاا

ةينطولا ةيوهلا مقر

رفسلا زاوج بسحب

 ىلع فارشلإا يلوتل اًحيرصت ‘ةبلطلا ءارثإ جمارب’ وفظوم جاتحي ،جمانربلا للاخ ةئراط ةلاح وأ ةيبط ةمزلأ بلاطلا ضرعتل ةحجرملا ريغ تلااحلا يف

.ةيبط ةأشنم برقأ ىلإ بلاطلا لقن كلذ لمشيو )اهعيمج وأ( ةيرورضلا ةيبطلا تادعاسملا نم يأ

:يلي امم )اًقباس ىناع وأ( نلآا يناعي بلاطلا ناك اذإ ،هاندأ بسانملا عبرملا يف ةراشلإا ىجري

عمسلا ضارمأ

ةيفدص /اميزكأ

بلقلا تابارطضا

يركسلا

رصبلا فعض

YesNo

وبر

عرص

ءاملا يردج

ةبصحلا

ةيدسج ةقاعإ

ةجاحلا بسح صحفلاو يبطلا جلاعلل بلاطلا يقلت ىلع يتقفاوم

 ءارثإ جمارب’ يفظومل حرصأ ،بسانملا تقولا للاخ اهيف يب لاصتلاا رذعتي يتلا ةيبطلا ئراوطلا تلااح نم هريغ وأ ،ام ثداح دوجو ةلاح يف

.هتملاسو بلاطلا ةحص نامضل ةبسانملا ةيبطلا تاءارجلإا ذاختاب‘ةبلطلا

 ةلماش قئاثو ميدقت ىلع اًضيأ قفاوأو .ةيلاتلا ماسقلأا نمض ،يتفرعم دودحب يتنبا وأ ينبلا لماكلا يبطلا خيراتلا نع فشكلا ىلع قفاوأ

.ةقفاوملاب ةقلعتملا ةرامتسلاا هذه يميدقت دنع ،يتنبا وأ ينبا تاحاقل خيرات نع

 تامولعمل يميدقت مدع لاح يف ،ينوناق ضيوعتب ببستي ام لك نع ةيلوؤسملا نم يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد ءلاخإ ىلع دكؤأ

 ةرئاد قّح ىلع ةلاحلا هذه يف قفاوأو ،جمانربلا ماكحأو طورشل لاثتملاا مدع وأ ،‘ةبلطلا ءارثإ جمارب’ يف كراشمُلا ةلاح نع ةلماك وأ ةحيحص

.جمانربلا نم مهبطش وأ نيكراشملا ءاصقإب ةفرعملاو ميلعتلا

:يلي ام ىلع دكؤأ ،هاندأ عيقوتلاب

هلاعأ ةروكذملا تامولعملا عيمج ىلع دكؤأ

هلاعأ ةروكذملا تامولعملا عيمج ىلع دكؤأ

 /يبطلا خيراتلا
يلاحلاو قباسلا

 /يبطلا خيراتلا
يلاحلاو قباسلا لامعن

:ةيميلعت وأ ةيكولس ،ةيسفن تابارطضا يأ

هل اهفصو مت يتلا ةيودلأا كلذ يف امب ،ليصافتلا نم ديزم ميدقت ىجري ،قبس امم يلأ بلاطلا ةاناعم ىلإ ةراشلإا لاح يف

:انه ليصفتلا ىجري ،معنب ةباجلإا لاح يفو ؟ةفورعم ةيساسح يأ نم بلاطلا يناعي له

؟كلذ ناك ىتم ،معنب ةباجلإا لاح يفو ،)يئابولا دبكلا باهتلا لثم( دٍعم ضرم يأب بلاطلا بيصأ له

:ليصافتلا ةباتك ىجري ،لاحلا كلت يفو ؟ةيحارج ةيلمع يلأ بلاطلا عضخ له

 ،‘ةبلطلا ءارثإ جمارب’ يفظومل مزلت ةيرورض ليصافت يأ ميدقت ىجري ،بلاطلا اهل ضرعت ةقباس فورظ يأب قلعتت ةيبط ئراوط ثودح ةلاح يف

.ةنكمم ةقيرط لضفأب بلاطلا ةجلاعم نامضل

:ليصفتلا ىجري اهنيحو ؟ةرامتسلاا يف دري مل امم بلاطلا ةحصب قلعتي ام لوح ،هيلع ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد علاطإب بغرت ام كيدل له

 ،ةفلتخملا عقاوملا ةرايزب ةطبترم رطاخم دوجول ماتلا يلوبقو يكاردإ ىلع دكؤأ ،نيرصاقلا اهدارفأو يترسأ نع ةباينلابو ،يسفن نع ةلاصلأاب

:كلذ بجومبو ،ةطشنلأا يف ةكراشملاو

 يف ةكراشملا نم عنميس عيقوتلا مدع نأو ؛ةكراشملاو لوخدلا ماكحأو طورش ىلع كتقفاوم دكؤت ،ةرامتسلاا هذهل كعيقوتب هنأ ملعلا ىجري

.ةحاتملا ةطشنلأا نم يأ

 ،ةينوناقلا تايلوؤسملا )عيمجو( يأ نم ،اهعم نيدقاعتملاو اهيفظومو اهيلوؤسمو ،يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد يفعأ

 وأ دقفلاب قلعتي ام ،رصحلا لا لاثملا ليبس ىلع ،كلذ يف امب ،اهدض ءارجإ ذاختلا )اهكلمأ دق وأ( ،اهكلمأ يتلا تارربملا وأ ،تابلاطملاو

.ةافولا وأ ةيصخشلا ةباصلإاب قلعتي ام وأ ،تاكلتمملاب رارضلإا

و

 لا لاثملا ليبس لمشيو ،رارضلأا وأ تافورصملا وأ رئاسخلا وأ فيلاكتلا )عيمجو( يأ نع ،يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد ضيوعت

 ةمجانلا ةافولا وأ ةيصخشلا ةباصلإاب قلعتي ام وأ ،تاكلتمملاب ررض وأ دقفلا نع ضيوعتلل صخش يأ اهب مدقتي يتلا تابلاطملا ،رصحلا

))امًاع 18 نس تحت( نيرصاقلا دحأ روضحل ةبسنلاب كلذك قبطني ام(و ،اهيف ةكراشملاو ةطشنلأا عقاومب قلعتي ام وأ ،يروضح نع

:ىرخأ

If “Yes” please provide detailsIf “Yes” please provide details

عيقوتلاو بلاطلا مسإ

:خيراتلا

ليجست
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Child 1 ملاعلإا لئاسو يف مادختسلااو ريوصتلا :3 ةرامتسلاا

:بلاطلا مسا

:بلاطلا فص

 /و( روص طاقتلاب نوفظوملا بغري دق ،يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد نم ‘ةبلطلا ءارثإ جمارب’ يف بلاطلا ةكراشم للاخ
 عطاقمو ،ةيفحصلا تارشنلا يف روصلا هذه مادختسا متي دقو .ةبلطلا اهب كراشي يتلا ةطشنلأل ويديف تاطقل ليجست )وأ
 يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد اهردصت دق يتلا ىرخلأا ةعوبطملا تاروشنملا وأ تابيتكلاو ،رابخلأاو ،تانلاعلإاو ،ويديفلا
 يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد اهربتعت ةصنم يأ وأ ،يعامتجلاا لصاوتلا عقاوم ىلع اهتاباسحو ينورتكللإا اهعقومو ،يبظوبأ
 ميلعتلا ةرئاد ةقفاومب ملافلأا ريوصتو روصلا طاقتلا متيسو .جمانربلا نع نلاعلإل ةديفمو ةمئلامو ةيرورض يبظوبأ
 .مئلام فارشلإ جاتنلإاو ريوصتلا ةيلمع عضختسو ،يبظوبأ يف ةفرعملاو

 .ةيجيورت بابسلأ هريوصت وأ ،كتنبا/كنبلا روص طاقتللا كتقفاوم ىلع لوصحلاب يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد بغرت
 عم .هاندأ ةبسانملا روطسلا ىلع عيقوتلا ىجري ،ويديفلاب هريوصت وأ ،كلفطل روصلا طاقتلا ىلع كتقفاوم مدع لاح يفو
.جمانربلا تايلاعف ضعب يف بلاطلا ةكراشم عنمي دق كلذ نأب ملعلا

مادختسلاا طورش

 ميلعتلا ةرئاد نم ‘ةبلطلا ءارثإ جمارب’ يف بلاطلا ليجست اهللاخ متي يتلا ةرتفلا لاوط ةرامتسلاا هذه ةيحلاص رمتست
.يبظوبأ يف ةفرعملاو

 ةصصخملا ةيعامجلا روصلا يف مهئامسأ وأ ةبلطلل ةيصخشلا تانايبلا مادختسا يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئادل نكمي
.يعامتجلاا لصاوتلا لئاسو ىلع وأ جيورتلا ضارغلأ

 .جيورتلا ضارغلأ ،مهءامسأ رشنت يذلا تقولا يف ،نيدرفنملا ةبلطلاب فيرعتلا يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد ررقت دق
.ينوناقلا رملأا يلوو بلاطلا نم ةقبسم ةقفاومب لاإ تامولعملا هذه يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد رشنت نل

.ةساسح وأ ةجرح عيضاوم يأب روصلا طبترت نلو ،ةجعزم وأ ةجرحم روص يأ يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد مدختست نل

.ةبسانم سبلام نودتري نيذلا ةبلطلا روص ىوس يبظوبأ يف ةفرعملاو ميلعتلا ةرئاد مدختست نل

قفاوم

.1

.2

.3

.4

.5

قفاوم ريغ
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Lorem ipsum dolor sit amet, consectetur adipiscing elit. Quisque finibus nibh quis turpis consequat faucibus. Cras eget sem 
consectetur, convallis libero in, dignissim nulla. In at dui sit amet dui bibendum lobortis nec ac metus. Donec consequat condimentum 
purus ac consequat. Etiam fringilla non felis vel finibus. Morbi dictum erat metus, et luctus enim accumsan at. Sed nec posuere lectus, 

non hendrerit ipsum. Mauris eu leo accumsan, tempus ligula eu, tincidunt ligula. Maecenas tempor ipsum id diam lobortis tempus. Cras 
erat massa, tempus a gravida eu, placerat ut odio. Nunc accumsan odio nec quam rutrum, at lobortis urna venenatis. Lorem ipsum 

dolor sit amet, consectetur adipiscing elit. Quisque finibus nibh quis turpis consequat faucibus. Cras eget sem consectetur, convallis 
libero in, dignissim nulla. In at dui sit amet dui bibendum lobortis nec ac metus. Donec consequat condimentum purus ac consequat. 

Etiam fringilla non felis vel finibus. Morbi dictum erat metus, et luctus enim accumsan at. Sed nec posuere lectus, non hendrerit ipsum. 
Mauris eu leo accumsan, tempus ligula eu, tincidunt ligula. Maecenas tempor ipsum id diam lobortis tempus. Cras erat massa, tempus 

a gravida eu, placerat ut odio. Nunc accumsan odio nec 
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